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Shaw College General Education 

逸夫書院通識教育 

Course List for Summer Term, 2024/25 

2024/25 年度暑期科目總表 

Service Learning Courses 服務學習科目 

Some classes for these courses are held off-campus. For details, please refer to the course outline of each class. 

Note 1: To align with the new general education requirements at the university, starting from the 2025/26 academic year, all Service Learning Courses (including GESC1230, GESC2330 
and GESC2360) will be prioritized for students admitted in the 2025/26 academic year or afterwards. Students admitted in the 2024/25 academic year or before and interested 
in taking Service Learning Courses are advised to do so in the school terms of 2024/25. 

Note 2: Students can only take GESC1230 Caring Heart Service Learning once during their study period. 

 
服務學習科目部份課堂將於校外進行，詳情請參閱各班別之課程大綱。 

備註 1: 為配合大學對通識教育的新要求，2025/26學年起所有服務學習科目（包括 GESC1230、GESC2330及 GESC2360）將優先提供予 2025/26年度或之後入學的同學修讀。2024/25年度或
之前入學的同學如有興趣修讀服務學習科目，建議於 2024/25年度之學期修讀。 

備註 2: 同學只可在修業期間修讀一次 GESC1230懷仁服務學習。 

 

Course Code 
科目編號 

Course Title 
科目名稱 

Language 

語言 

Date and Time 

日期及時間 

Course Introduction  

科目簡介  

GESC1230BC Caring Heart Service 

Learning 
懷仁服務學習 

C&E 

(Lectures and  

services will be 

conducted in  

Cantonese.  

課堂及服務將以 

廣東話進行) 

 

13 May to 10 June 
Tuesday, Wednesday 

and Friday  
5月 13日至 6月 10

日 

星期二、三及五 

14:30 - 17:15 

 

• Service Learning course (Includes services of approximately 13 hours; Service target: Elderly 

residents of Cheung Wah Estate, Fanling )  

服務學習科目（包括大約 13 小時之服務；服務對象：粉嶺祥華邨長者） 

 

• The course focuses on alleviating loneliness for the elderly. Students will understand the health 

needs of grassroots elders through community visits. And under the the guidance of partner 

organisations and course instructors, students will design and implement different services for the 

elderly residents of Cheung Wah Estate, Fanling to alleviate their loneliness.    

課程以減少長者孤獨感為主題，同學透過探訪及考察了解基層長者的健康需要，並在合作機

構及導師指導下為粉嶺祥華邨長者設計及推行相關服務。   

 

• Course Outline and Online Registration  
課程大綱及網上報名  

 

https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13703378
https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13703378
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GESC1230LA Caring Heart Service 

Learning 
懷仁服務學習 

C 
(Lectures and  

services will be 

conducted in  

Cantonese.  

課堂及服務將以 

廣東話進行) 

12 May to 27 June 

Monday, Wednesday 

and Friday 

5月 12日至 6月 27

日 

星期一、三及五 

10:30 – 13:15 

 

• Service Learning course (Includes services of approximately 13 hours; Service target: Non-
Governmental Organisations (NGO))  
服務學習科目（包括大約 13 小時之服務；服務對象：非政府組織） 

 

• The course focuses on the values and functions of filming and documenting in creating social 
impacts. After learning the shooting and editing technique, students are required to implement 
the service learning project in the form of documentary through conducting exclusive interviews 
and story-telling skills under the guidance of course instructor. 
本課程重點在於拍攝和記錄在創造社會影響方面的價值和功能。學習拍攝和剪輯技術後，學

生需要在導師的指導下，透過採訪和講故事技巧，以紀錄片的形式實施服務學習計劃。 
 

• Course Outline and Online Registration  
課程大綱及網上報名  

GESC1230SA Caring Heart Service 

Learning 
懷仁服務學習 

C&E 19 May, 23 May to 3 

June, 6 June 
5月 19日、5月 23

日至 6月 3日及 6

月 6日 

• Caring Heart Service Learning: Multi-culturalism and Village Re-generation in Yunnan, China 
多元文化與鄉村振興: 西雙版納傣族自治州服務學習項目 

 

• The course is part of the college's summer programme and the application deadline was 26 Feb 
2025. 
此課程屬書院暑期計劃並已於 2025年 2月 26日截止報名 

 

Other College General Education Courses 其他書院通識課程 

Course Code 
科目編號 

Course Title 
科目名稱 

Language 

語言 

Date and Time 

日期及時間 

GESC2010  Film Genres: Love, Death and Laughs 

電影類型：愛情、死亡及笑話 

C 13 May to 17 June (Tuesday)    5月 13日至 6月 17日 (星期二) 

10:30 – 13:15; 14:30 – 17:15 

24 June (Tuesday)  6月 24日 (星期二) 

10:30 – 13:15 

GESC2440 Exploring Night Sky 
探索夜空 

C&E 12, 14, 16, 19, 21, 23, 26, 28 May and 2, 4, 6 June (Mondy, Wednesday and Friday)  
5 月 12, 14, 16, 19, 21, 23, 26, 28日 及 6月 2, 4, 6日 (星期一、三及五) 

14:30 – 17:15 

(Field Trip: 31 May  觀星營: 5月 31日) 

Remarks 備註: 
C = Cantonese 廣東話 
E = English 英語 
P = Putonghua 普通話 

https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13703378
https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13703378

